
 

 

 

 

 Zápis č. SPF/2023/R/Z8 
 

Zo zasadnutia Rady SPF konanej dňa 01.06.2023 o 20,00 hod.  online formou Teams   

 
Prítomní členovia:   p. Krausová,  p. Moravcová-Valko, p. Šulek, p. Mokrá, p. Pšenková,,               

p. Dubčáková, p. Strapeková,  
 

Prizvaní:  p. Meliš – kontrolór, p. Lange – gen. sekretár, p. Šmihula – poverený vedením 
VP, p. Matej - odborný a finančný poradca SPF 

 
Navrhovaný program:  

1. Otvorenie 

2. Schválenie programu Rady SPF 

3. Dohoda SPF s ministerstvom ŠVVaŠ o podmienkach podpísania zmluvy 

4. Rôzne 
 

 
Bod č. 1: Otvorenie  

Pán Šulek ako predsedajúci Rady SPF  na úvod 20:00 hod.  privítal všetkých prítomných a 

skonštatoval, že z počtu 7 členov Rady SPF sú prítomní 7 členovia, a teda Rada SPF je 

uznášaniaschopná.  

 

Bod č. 2: Schválenie návrhu programu Rady SPF  

Návrh programu a pozvánka na Radu SPF bola členom zaslaná elektronicky dňa 31.05.2023 a 

materiál k rokovaniu Rady SPF bol členom zaslaný  elektronickou formou.  

 

SPF/2023/R/Z8/U1 

Rada SPF schvaľuje  program rokovania Rady SPF v znení:   

1. Otvorenie 
2. Schválenie programu Rady SPF 
3. Dohoda SPF s ministerstvom ŠVVaŠ o podmienkach podpísania 

zmluvy 
4. Rôzne 

 

Hlasovanie: 

Za: 7 , Proti: 0, Zdržal sa: 0  

 

Výsledok hlasovania:     Uznesenie  schválené  

Odlišné stanovisko člena orgánu:   žiadne 

 
 
 
Bod č. 3: Dohoda SPF s ministerstvom ŠVVaŠ o podmienkach podpísania 
zmluvy 
 



 

 

 

Prezident Ivan Šulek privítal prítomných a na úvod odovzdal slovo p. Matejovi, ktorý 
informoval o záveroch zo stretnutia na ministerstve, kde zástupcovia ministerstva prišli 
s návrhom ako riešiť situáciu straty spôsobilosti prijímateľa verejných prostriedkov vo výške 1 
milión 86 tisíc 975 Eur. Dostali sme návrh aby prezident SPF zvolal Radu a informoval 
o nasledovnom:  zadržané prostriedky vo vyššie uvedenej čiastke bude formou samostatnej 
zmluvy v plnej výške zaslaná na účet SPF, to znamená nie priamo na kluby ako sme dostali 
informáciu na predchádzajúcom rokovaní. Túto skutočnosť podmieňujú uzavretím zmluvy na 
samostatný projekt medzi SPF a ministerstvom školstva a trvajú na dvoch podmienkach a to 
že celá výška sumy bude následne prerozdelená na kluby a druhou podmienkou je, že kľúč 
prerozdelenia musí schváliť najvyšší orgán SPF Konferencia, vrátane zmeny rozpočtu na rok 
2023, kľúč prerozdelenia bude predmetom zmluvy, ktorej návrh nám majú zaslať ten im máme 
vopred zaslať my, aby ho mohli zapracovať do zmluvy. Keď sa tieto podmienky splnia, tak 
poukážu prostriedky v plnej výške 1 086 975 Eur na účet SPF. Sú pripravení konať čo 
najrýchlejšie. My sme im prostredníctvom prezidenta povedali že sa ešte dnes zvolá Rada SPF 
a že ich zajtra listom budeme informovať či sme tento spôsob akceptovali. Keď ho 
akceptujeme, následne oni pripravia návrh zmluvy v ktorej budú zadefinované aj tieto 
podmienky. Pán Gábriš už aj poslal návrh listu na ktorom sme sa dohodli po stretnutí 
a v prípade že to odhlasujeme bude odoslaný hneď zajtra. Text listu je nasledovný:  
„Vážený pán štátny tajomník, 
Ešte dňa 1.6.2023 rokovala o výsledkoch stretnutia Rada SPF, ktorá jednomyseľne dospela 
k záveru, že súhlasí s predbežne dohodnutým spôsobom riešenia – podpisom novej, osobitnej 
zmluvy o poskytnutí prostriedkov SPF v sume zodpovedajúcej plnej výške zadržanej sumy, 
pričom tieto prostriedky budú v celej výške prerozdelené športovcom (prostredníctvom 
klubov, združených v SPF).  
Rada SPF po predbežnej dohode s Vami súhlasí, že mechanizmus prerozdelenia týchto 
prostriedkov bude založený na súčasnom Konferenciou SPF odsúhlasenom spôsobe 
prerozdeľovania finančných prostriedkov medzi športovcov do klubov;  a to konkrétne 
mechanizmom zaužívaným pre výpočet a rozdeľovanie na základe príslušnosti ku klubu 
(podľa počtu aktívnych členov v danom klube pri individuálnych športoch a podľa počtu 
družstiev v najvyššej národnej súťaži pri kolektívnych športoch, t.j. mechanizmus podľa 
rozpočtovej kapitoly 11) a mechanizmom  na podporu talentovaných  športovcov plaveckých 
klubov zaradených do útvaru talentovanej mládeže (t.j. mechanizmus podľa rozpočtovej 
kapitoly 12) podľa schváleného rozpočtu 2023. Zvyšná časť celkovej zadržanej sumy bude 
rozdelená mechanizmom zaužívaným ako pre rozdeľovanie podľa kapitoly 11, kedy príde k 
navýšeniu percenta finančných prostriedkov športovým klubom oproti pôvodne 
schválenému rozpočtu. Zároveň tento mechanizmus reflektuje princípy nakladania s 
verejnými zdrojmi, konkrétne že z rozpočtových zdrojov bude možné dostať príslušný 
príspevok za dané obdobie a podľa daného účelu len raz. Prepočet  podľa existujúceho 
mechanizmu Vám predložíme bez zbytočného odkladu na účely jeho zakomponovania do 
zmluvy o poskytnutí finančných prostriedkov.  
Rada SPF tiež v tejto súvislosti súhlasí s tým, že podmienkou pre vyplatenie prostriedkov z 
novej zmluvy je schválenie navrhnutého mechanizmu a konkrétnych súm rozdelenia 
finančných prostriedkov nielen zo strany ministerstva, ale – pre legálnosť a legitimitu tohto 
riešenia spojeného so zmenou rozpočtu – aj najvyšším orgánom SPF, Konferenciou SPF.  
Po predložení návrhu textu zmluvy Rada SPF rozhodne o ďalšom postupe.“ 
 
Prezident doplnil informáciu že musíme veľmi rýchlo konať vo vzťahu ku Konferencii čo bola 
podmienka, dátum Konferencie a ostatné detaily budeme riešiť až po informácii z ministerstva 
s konkrétnymi sumami, nakoľko musíme rozpočet prejsť aj sekciami športov. Potrebujeme od 
sekcií návrhy s úpravou. Budeme o všetkom informovať, zriadili sme odbornú právnu skupinu 
a odbornú ekonomickú skupinu. 
Pani Mokrá informovala prítomných, že výstupom z dnešného rokovania by malo byť 
uznesenie že môžeme v rámci týchto troch základných východísk  formulovať odpoveď na 



 

 

 

ministerstvo teda že akceptujeme že peniaze pôjdu na športovcov cez SPF a následne cez kluby 
v zmysle kritérií aké máme nastavené v kapitole 11, po druhé že SPF pripraví kľúč 
prerozdelenia zadržanej sumy a následne to doručí na ministerstvo, predtým to prejde cez 
sekcie a po tretie že pripravíme hlasovanie prostredníctvom Konferencie SPF ako najvyššieho 
orgánu. Mandát po dnešnom rokovaní by mal byť jasný ďalšie detaily nie je potrebné dnes 
rozoberať. 

 

Návrh textu rozhodnutia: 

SPF/2023/R/Z8/U2 

Rada SPF schvaľuje postup naformulovaný v liste pre MŠVVaŠ  a súhlasí 
s podmienkami ministerstva, že celá zadržaná suma vo výške 1 086 975 Eur 
bude zaslaná MŠVVaŠ na účet SPF a následne bude rozdelená podľa návrhu 
kľúča SPF na kluby a o tomto prebehne hlasovanie prostredníctvom 
najvyššieho orgánu SPF – Konferencie SPF. 

 

 

Hlasovanie:  
Za: 7 , Proti: 0, Zdržal sa:  
 
Výsledok hlasovania:    Uznesenie schválené  

Odlišné stanovisko člena orgánu: žiadne 

_______________________________________________________________ 

 

 

Bod č. 4: Rôzne 

Pani Moravcová informovala prítomných že sme obdržali na účet tretiu splátku avšak 

poníženú o časť sumy teda 311 tisíc a s touto musíme vydržať do septembra, kedy máme 

množstvo podujatí aké sme doteraz nemali. Tým že nám ministerstvo zmluvou na kluby 

zablokuje tretinu rozpočtu, ovplyvní to cash flow v čase kedy máme najväčšie množstvo súťaží 

a sústredení pred nimi. Tak ako som urobila v plávaní podrobný rozpočet výdajov na najbližšie 

mesiace od júna do konca októbra, aby ste tak urobili aj v ostatných športoch, aby sme sa 

nedostali do platobnej neschopnosti. Z ekonomického úseku máme informáciu že z prvej 

splátky nám ostalo 140 tisíc, celkovo máme cash flow 695 tisíc na 3 mesiace a s týmito 

prostriedkami musíme počítať. Ak odpočítame sumu sekretariátu ktorý to musí spracovávať, 

náklady sú zhruba 40 tis. mesačne. Čiže po odpočítaní sekretariátu nám ostane 500 tisíc, ak 

tieto peniaze si rozdelíme podľa percent schváleného rozpočtu konferenciou, vieme sumy 

s ktorými môžeme rátať, napr. V plávaní to vyšlo 323 tisíc. Na všetky vrcholné súťaže 

a prípravu ako aj na domáce súťaže od júna do októbra. Očakávame splátku z TIPOS, ktorá 

nám pomôže zhruba vo výške 300 tisíc Eur. Navrhujem, aby si každý šport urobil čo 

najpodrobnejší cash flow výdavkov na uvedené obdobie. 

 

 

Rokovanie ukončené o 21,30 hod. 

 

 



 

 

 

V Bratislave, dňa 01.06.2023 

 

Ivan Šulek v.r. - predsedajúci Rady SPF  

 

Martina Moravcová-Valko v.r. - overovateľ 

Dagmar Krausová  v.r. – overovateľ 

 

 

 

 


